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Министарство европских интеграција Србије саопштило је да је амбасадор Русије у
Београду Александар Чепурин министарки Јадранки Јоксимовић пренео да Русија има
позитиван став према европским интеграцијама Србије, да би потом то саопштење било
повучено и издато ново без те реченице руског дипломате.

  

  

Нови шумови у комуникацији када је реч о односима Србија-Русија-ЕУ. Таман што се
стишала бура коју је у јавности направила наводна изјава премијерке Брнабић да ће се
Србија, уколико буде приморана да бира између блиских веза са Русијом и чланства у
ЕУ, одлучити за Унију, забуну је данас направио амбасадор Чепурин, односно
Канцеларија за сарадњу са медијима Владе Србије.

  

Наиме, из Министарства европских интеграција првобитно је саопштено да је амбасадор
Чепурин током сусрета са министарком Јоксимовић, "подвукао да Русија има позитиван
став према европским интеграцијама Србије", да би пола сата касније то саопштење
било повучено, а медијима прослеђено ново у којима се такав став руског амбасадора не
помиње.
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Констатује са само да је миинистарка Јоксимовић упознала Чепурина са процесом
европских интеграција Србије, док је амбасадор истакао да Руска Федерација цени
настојања Београда да сачува добре односе са Москвом, у контексту сложених
међународних односа.

  

Наводи се и да је министарка са Чепурином разговарала о односима две државе,
процесу европских интеграција Србије, реформама које се током приступања ЕУ
спроводе, ситуацији у региону и другим значајним темама.

  

Министарка је навела да је чланство у ЕУ стратешко опредељење Србије, и истакла да
није добро креирати атмосферу у којој је Србија стално под неким притисцима да се
одреди, јер је њен стратешки циљ јасан – ЕУ интеграције, што потврђује и последње
истраживање, у коме 49 процената грађана јасно подржава европски пут Србије.

  

“Наравно, као не велика земља Југоисточне Европе, у интересу је Србије да задржи и
очува добре политичке и економске односе са Руском Федерацијом, као и са свим
другим важним глобалним силама, а у контексту сложених међународних односа”,
нагласила је министарка и поновила да Србија високо цени принципијелну подршку
Русије по питању Косова и Метохије.

  

Говорећи о ситуацији у региону, Јадранка Јоксимовић и Александар Чепурин сагласни су
да је сарадња услов његове стабилности и развоја и да би сви требало да покажу
искрену посвећеност том циљу.

  

После интервјуа Блумбергу, премијерка Брнабић предала је амбасадору Чепурину
стенограм разговора за америчку агенцију,  како би се видело шта је тачно рекла о
европским интеграцијама Србије,  да би само неколико недеља касније руски амбасадор
такође био "погрешно интерпретиран", и то на истом пољу - европским интеграцијама
Србије.

  

Јадранка Јоксимовић: Нема шумова
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"Нема никаквих шумова, амбасадор Русије ми је пренео став да се Руска Федерација не
меша у унутрашња питања Србије, а да су европске интеграције одлука која је у домену
унутрашњих питања Србије. Нисам приметила никакав негативан став, напротив, врло
отворен и добар разговор", навела је министарка Јоксимовић у изјави достављеној
накнадно за Н1.

  

"Некада су делови саопштења типски, пошто углавном имам састанке са представницима
чланица ЕУ, па смо ипак сматрали да је коректније начинити исправку. Ништа посебно
драматично, преурањено сте реаговали", навела је министарка појашњавајућу исправку
саопштења.

  

(Н1)
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